
 

 
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗ 
                                               Βουλευτήσ Ν. Ηρακλείου, Βαςίλησ Κεγκζρογλου 

ΕΡΩΣΗΗ 
 

Προσ την Τπουργό:  Πολιτιςμοφ και Ακλθτιςμοφ, κα Σ. Μενδϊνθ 
 
Θζμα: «Εξαίρεςθ από τισ χρθματοδοτιςεισ και αφανιςμόσ τθσ μεγάλθσ πλειοψθφίασ των 

αδφναμων ςωματείων του Εραςιτεχνικοφ ποδοςφαίρου» 
 
Κυρία Υπουργζ,  

Όπωσ πολφ καλά γνωρίηετε θ ζνταξθ ςτο Ακλθτικό Μθτρϊο των Εραςιτεχνικϊν  
ποδοςφαιρικϊν ςωματείων δεν ζχει προχωριςει και αυτό επιβεβαιϊνεται από τισ ςυνεχείσ 
παρατάςεισ που δίδονται για τθν υποβολι των δικαιολογθτικϊν, με τθν τελευταία να είναι ζωσ τισ 
31 Ιουλίου του 2022. 

Εμείσ κατά τθν ςυηιτθςθ του νομοςχεδίου είχαμε επιςθμάνει ότι οι προχποκζςεισ και οι 
διαδικαςίεσ που νομοκετικθκαν κάκε άλλο παρά με το επίπεδο  εραςιτεχνικοφ ςωματείου 
ςυνάδουν αφοφ απαιτείται τεχνικι   υποςτιριξθ από νομικό και οικονομικό ςφμβουλο και μεγάλο 
κόςτοσ για τισ αλλαγζσ καταςτατικϊν, ζκδοςθ ςχετικϊν δικαιολογθτικϊν και οι προχποκζςεισ και 
τα απαιτοφμενα αφοροφν ουςιαςτικά τα επαγγελματικά ςωματεία. 

Εν μζςω πανδθμίασ μάλιςτα, θ κυβζρνθςθ φαίνεται να δίνει τελεςίγραφο ςε εραςιτεχνικά 
ςωματεία να οργανωκοφν και να ξεκινιςουν να δραςτθριοποιοφνται ωσ επαγγελματικά, ΠΑΕ κλπ, 
αδιαφορϊντασ για το γεγονόσ ότι θ λειτουργία των ςωματείων αυτϊν ςυνικωσ υποςτθρίηονται 
οικονομικά από τθν τοπικι κοινωνία και τουσ επαγγελματίεσ τθσ οικείασ περιοχισ που δυςτυχϊσ 
αυτιν τθν περίοδο λόγω πανδθμίασ δεν ζχουν αυτι τθ δυνατότθτα. 

Και ενϊ ζχει δοκεί παράταςθ για να αρκοφν τα αδιζξοδα τθν ίδια ϊρα αποκλείετε 
ουςιαςτικά τθν νόμιμθ λειτουργία τουσ και τθν νόμιμθ επιχοριγθςθ τουσ από το κράτοσ. 

Σε αυτό το αδιζξοδο ζχουν  περιζλκει και τα Εραςιτεχνικά ποδοςφαιρικά ςωματεία του 
Νομοφ Ηρακλείου όπου επί ςυνόλου 80 Εραςιτεχνικϊν ποδοςφαιρικϊν ςωματείων ζχουν 
καταφζρει μονάχα τα 26 να εγγραφοφν ςτο ςχετικό μθτρϊο αφινοντασ ςτο περικϊριο τθν μεγάλθ  
πλειοψθφία των μικρϊν και περιφερειακϊν ςωματείων 

Επειδή το Εραςιτεχνικό Ποδόςφαιρο ςυντελεί ουςιαςτικά ςτθν ανάπτυξθ των τοπικϊν 
κοινωνιϊν με ζνταξθ των νζων που ωφελεί τόςο τθ νζα γενιά  όςο και τθν κοινωνία ςτο ςφνολο τθσ 

Επειδή θ μεγάλθ πλειοψθφία των αδφναμων ςωματείων του Εραςιτεχνικοφ ποδοςφαίρου 
εξαιρείται από τισ χρθματοδοτιςεισ και κινδυνεφει με αφανιςμό  
 
Ερωτάςτε κα Τπουργζ: 
 
1) Προτίκεςτε να αναλάβετε πρωτοβουλία για τθν διατιρθςθ και τθν ενδυνάμωςθ του 

Εραςιτεχνικοφ Ποδοςφαίρου; 
2) Προτίκεςτε να βελτιϊςετε τθ νομοκεςία για να αρκοφν τα γραφειοκρατικά εμπόδια και οι 

υπερβολικζσ απαιτιςεισ για τα εραςιτεχνικά ςωματεία;  
3) Προτίκεςτε να χρθματοδοτιςετε τισ Ποδοςφαιρικζσ Ενϊςεισ για να αναλάβουν το ζργο τθσ 

τεχνικισ υποςτιριξθσ των αδφναμων ομάδων προκειμζνου να ενταχκοφν ςτο μθτρϊο;  
 

Ο ερωτών Βουλευτήσ 

 
 

Βαςίλθσ Κεγκζρογλου 
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